
RP.0022.14.2011

Protokół Nr 14/2011
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 3 marca 2011 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego IV kadencji,  w dniu 3 marca
2011  roku,  o  godz.  1200  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Zapoznanie  się  z  pismem Burmistrza  Choroszczy  w sprawie odmowy
współfinansowania odprowadzenia wód opadowych z drogi powiatowej
w miejscowości Krupniki.

3. Rozpatrzenie wniosków Dyrektora PZD w sprawie zmian w budżecie.

4. Przyjęcie rozliczenia dotacji udzielonych Gminom na zimowe utrzymanie
dróg powiatowych.

5. Podpisanie  pisma  do  Burmistrza  Łap  w  sprawie  dokumentów
potwierdzających realizację przebudowy drogi powiatowej nr 1525B.

6. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  w  sprawie  stanu  drogi  powiatowej
Sobolewo-Henrykowo.

7. Podpisanie  aneksu  do  umowy  zawartej  z  Gminą  Tykocin  w  sprawie
udzielenia  przez  Gminę  pomocy  rzeczowej  w  zakresie  zimowego
utrzymania dróg powiatowych.

8. Podpisanie  postanowienia  w  sprawie  wydania  opinii  dotyczącej
inwestycji  drogowej  pn.  „Budowa  ulicy  Szlacheckiej  w  Zaściankach”
(33/2011).

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  opinii  o  zaliczeniu  do  kategorii  dróg
gminnych ulicy Rzemieślniczej przebiegającej na działkach o nr geod.
1438, 1342/2 obręb Gródek, gm. Gródek (34/2011).

10. Rozpatrzenie  pisma  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  sprawie
wprowadzenia  do  planu  opracowania  dokumentacji  projektowej  na
przebudowę drogi powiatowej – ulica Wasilkowska w Jurowcach.

11. Zapoznanie  się  z  pismami  Wójtów  i  Burmistrzów  stanowiącymi
odpowiedź na pismo PZD.II.ST/D-5540/19-8/2011 w sprawie propozycji
inwestycji  na  drogach  powiatowych  w  2011  r.  (Czarna  Białostocka,
Michałowo, Turośń Kościelna, Dobrzyniewo Duże).

12. Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny w sprawie
dofinansowania przez Powiat dokumentacji projektowo-kosztorysowych
wraz  z  przebudową  urządzeń  energetycznych  znajdujących  się  w
drodze.



13. Zapoznanie  się  z  pismem  skierowanym  przez  PZD  do  Gminy
Dobrzyniewo Duże w sprawie  zalania działki położonej w m. Kopisk.

14. Zapoznanie  się  z  pismem   Burmistrza  Gminy  Czarna  Białostocka  w
sprawie wypowiedzenia porozumienia i umowy na zimowe utrzymanie
dróg powiatowych.

15. Zapoznanie się z pismem Sołtysa wsi Kruszewo o utwardzenie drogi w
Kruszewie.

16. Zapoznanie się z podaniem mieszkańców wsi Sielachowskie i Osowicze
w sprawie odbudowy drogi.

17. Omówienie  przy  udziale  Burmistrza  Choroszczy  planu  inwestycji  na
drogach powiatowych w roku 2011.

18. Zapoznanie  się  z  pismem Wojewody  Podlaskiego  w  sprawie  podania
informacji dotyczącej stanu zaawansowania prac przygotowawczych do
realizacji inwestycji dofinansowanych z NPPDL.

19. Zapoznanie  się  z  informacją  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w
sprawie przenoszenia z mocy prawa własności nieruchomości na rzecz
Skarbu Państwa.

20. Zapoznanie  się  z  dalszą  korespondencją  dotyczącą  wariantów
przebudowy obwodnicy Księżyna.

21. Podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisu do księgi
wieczystej nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

22. Rozpatrzenie informacji WGKiN w sprawie  działki położonej w obrębie
Niewodnica Kościelna gm. Turośń Kościelna.

23. Zapoznanie  się  z  wnioskiem  właścicieli  działki  położonej  w  obrębie
Gnieciuki o wykup powierzchni zajętej pod drogę powiatową.

24. Podjęcie 2 uchwał w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty rocznej z
tytułu  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  gruntowej
wykorzystywanej na cele mieszkaniowe(35/2011; 36/2011).

25. Zapoznanie się z postanowieniami wydanymi przez WGKiN w sprawie
ustalenia  i  wypłacenia  odszkodowania  za  nieruchomości  przejęte  na
własność Powiatu Białostockiego.

26. Zapoznanie  się  z  decyzjami  i  zawiadomieniami  Podlaskiego  Urzędu
Wojewódzkiego w sprawie nieruchomości nabywanych  z mocy prawa
na rzecz Powiatu Białostockiego.

27. Rozpatrzenie  wniosku  Wydziału  Spraw  Społecznych  w  sprawie
wyrażenia zgody na przyjęcie wolontariusza z państw Unii Europejskiej.

28. Podjęcie  uchwały  w sprawie  ogłoszenia  otwartego  konkursu  ofert  na
realizację w roku 2011 zadań publicznych w zakresie upowszechniania
kultury fizycznej (37/2011).

29. Zaakceptowanie  składu  komisji   Konkursu  Nastolatków  „Ośmiu
Wspaniałych”.

30. Zaakceptowanie regulaminu I Powiatowego Konkursu Wiedzy o Krajach
Anglojęzycznych w roku szkolnym 2010/2011.

31. Zaakceptowanie  organizacji  Eliminacji  Powiatowych  XXXIV  Edycji
Ogólnopolskiego  Turnieju  Bezpieczeństwa  w  Ruchu  Drogowym  oraz
zawarcie umowy ze sponsorem nagród w ww. konkursie.
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32. Przyjęcie  sprawozdania  rocznego  z  wykonania  planu  finansowego  SP
ZOZ w Łapach za rok 2010.

33. Podpisanie wniosku o dofinansowanie z WFOŚiGW zadania pn. „Czysty
Powiat – Czysta Ziemia”.

34. Zapoznanie  się  ze  Stanowiskami  Konwentu  Powiatów  Województwa
Podlaskiego przyjętymi w dniu 16 lutego 2011 roku.

35. Rozpatrzenie  wniosków  i  opinii  Komisji  Stałych  Rady  Powiatu
Białostockiego.

36. Zapoznanie  się  z  wystąpieniem  pokontrolnym  Komisji  Rewizyjnej  z
kontroli dokonanej w Domu Pomocy Społecznej w Czerewkach.

37. Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu  nr  13/11  z  dnia  24  lutego 2011 roku,  przyjęli  go  jednogłośnie,  bez
uwag.

Ad. 2

Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Choroszczy  w  sprawie
odmowy  współfinansowania  odprowadzenia  wód  opadowych  z  drogi
powiatowej w miejscowości Krupniki.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z odpowiedzią Burmistrza Choroszczy, na pismo w sprawie możliwości
współfinansowania od[prowadzenia dróg opadowych z drogi powiatowej nr 1551
B w miejscowości Krupniki /zał. nr 2/.

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku,
wyjaśnił  iż  Burmistrz  nie  będzie  uczestniczył  we  współfinansowaniu
przedsięwzięcia.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 3

Rozpatrzenie  wniosków  Dyrektora  PZD  w  sprawie  zmian  w
budżecie.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
wnioskami  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  sprawie
dokonania zmian w budżecie Powiatu na 2011 rok /zał. nr 3 - 4/.

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku,
wyjaśnił iż ww. wniosek związany jest z koniecznością wprowadzenia środków z
budżetu  państwa  przyznanych  na  zadanie  „Poprawa  układu  komunikacyjnego
Uzdrowiska Supraśl polegającego na budowie ul. Apb. Mirona Chodakowskiego,
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przebudowie odcinka ulicy Konarskiego i  Cieliczańskiej  oraz przebudowie drogi
Supraśl – Cieliczanka”.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła iż w ww.
wniosku nie ujęto tzw. robót dodatkowych.   

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  wnioskiem
Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  o  dokonanie  zmian
związanych z wprowadzeniem do budżetu Powiatu kwoty przyznanego
dofinansowania  i  skierował  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik
Powiatu Białostockiego w celu analizy. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 4

Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  udzielonych  Gminom  na  zimowe
utrzymanie dróg powiatowych.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
przedłożone  przez  Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku,  rozliczenie  dotacji
celowej udzielonej przez Powiat Białostocki Gminom na zimowe utrzymanie dróg
powiatowych w 2010 roku /zał. nr 5/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił iż ww. rozliczenie dotyczy wyłącznie środków przekazanych
przez Powiat dla Gmin.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiaty  Białostockiego,  nie  zgłosiła
zasadniczych  uwag  do  ww.  rozliczenia,  poprosiła  jedynie  by  wykazać  w  nim
otrzymaną pomoc rzeczową od Gmin, które jej udzieliły.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
rozliczenie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku oraz Wydziałowi Budżetu i Finansów.

Ad. 5

Podpisanie  pisma  do  Burmistrza  Łap  w  sprawie  dokumentów
potwierdzających realizację przebudowy drogi powiatowej nr 1525B.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Zarząd z
propozycją wystąpienia do Burmistrza Łap w sprawie przekazania dokumentów
umożliwiających  rozliczenie  przekazanej  przez  Powiat  Białostocki  dotacji  na
realizację przebudowy drogi nr 1525 B /zał. nr 6/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił iż już trzykrotnie Zarząd Powiatu Białostockiego podpisywał
wystąpienia w ww. sprawie do Burmistrza Łap i do chwili obecnej nie otrzymał na
nie żadnej dopowiedzi. Z przesłanych przez Gminę opisanych faktur, nie wynika
na co została wydatkowana dotacja przekazana Gminie Łapy. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
pismo,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wi8esława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 7/.
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Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 6

Udzielenie odpowiedzi na pismo w sprawie stanu drogi powiatowej
Sobolewo-Henrykowo.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał  projekt
odpowiedzi  na  pismo  mieszkańców  wsi  Henrykowo  w  sprawie  wyżwirowania
nawierzchni drogi powiatowej nr 1475 B Sobolewo – Henrykowo /zał. nr 8/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił,  iż w ww. piśmie informuje mieszkańców, że remont ww.
drogi  blokują  Regionalny  Dyrektor  Ochrony  środowiska  w  Białymstoku  oraz
Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
odpowiedź,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 9/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 7

Podpisanie aneksu do umowy zawartej z Gminą Tykocin w sprawie
udzielenia  przez  Gminę  pomocy  rzeczowej  w  zakresie  zimowego
utrzymania dróg powiatowych.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
projekt aneksu do umowy z Gminą Tykocin w sprawie zimowego utrzymania dróg
powiatowych na terenie Gminy /zał. nr 10/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił  iż  Gmina  Tykocin  widzi  potrzebę  wsparcia  Powiatu
Białostockiego w kwestii zimowego utrzymania dróg w roku 2010. W związku z
tym, Rada Miejska w Tykocinie  podjęła uchwałę  w sprawie udzielenia pomocy
rzeczowej Powiatowi Białostockiemu. Stąd wynika konieczność zawarcia aneksu.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła  iż
rozliczenie ww. dotacji było już przyjęte znacznie wcześniej, w związku z czym
zwróciła się z prośbą o skorygowanie ww. rozliczenia o wprowadzenie ww. dotacji
rzeczowej. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
aneks, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Panią Jolantę Den – Wicestarostę Powiatu
Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik
Powiatu Białostockiego /zał. nr 11/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 8

5



Podpisanie  postanowienia  w  sprawie  wydania  opinii  dotyczącej
inwestycji  drogowej  pn.  „Budowa  ulicy  Szlacheckiej  w  Zaściankach”
(33/2011).

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektem  postanowienia  w  sprawie  wydania  opinii  dotyczącej
inwestycji drogowej „Budowa ulicy Szlacheckiej w Zaściankach wraz z niezbędną
infrastrukturą” /zał. nr 12/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił,  iż  Gmina  Supraśl  chce  realizować  ww.  inwestycję  na
postawie tzw. specustawy w związku z czym konieczne jest zasięgnięcie opinii w
tej  kwestii  Zarządu  Powiatu  Białostockiego.  Dyrektor  PZD  w  Białymstoku,
poinformował, iż w ww. projekcie zawarta jest opinia pozytywna. 

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie podjął postanowienie
nr  33/2011  z  dnia  3  marca  20911  roku  w  sprawie  wydania  opinii
dotyczącej  inwestycji  drogowej  „Budowa  ulicy  Szlacheckiej  w
Zaściankach wraz z niezbędną infrastrukturą” /zał. nr 13/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 9

Podjęcie uchwały w sprawie opinii o zaliczeniu do kategorii dróg
gminnych ulicy  Rzemieślniczej  przebiegającej  na działkach o nr geod.
1438, 1342/2 obręb Gródek, gm. Gródek (34/2011).

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o zaliczenie ulicy
do kategorii dróg gminnych /zał. nr 14/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił,  iż  Powiatowy  Zarząd  Dróg  proponuje  wydać  opinię
pozytywną w ww. kwestii. Ulica Rzemieślnicza nie jest zaliczona do kategorii dróg
publicznych, a tylko na drogi publiczne można dostać dofinansowanie w ramach
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011. Powyższa droga
jest brana pod uwagę przy składaniu wniosku przez Gminę Gródek. Będzie ona
stanowiła część ciągu dróg gminnych i powiatowych.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
34/2011 z dnia 3 marca 2011 roku w sprawie zaopiniowania wniosku o
zaliczenie ulicy do kategorii dróg gminnych /zał. nr 15/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 10

Rozpatrzenie  pisma  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  sprawie
wprowadzenia  do  planu  opracowania  dokumentacji  projektowej  na
przebudowę drogi powiatowej – ulica Wasilkowska w Jurowcach.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu pismo Powiatowego  Zarządu Dróg  w  Białymstoku  z  prośbą  o  zajęcie
stanowiska  w  kwestii  wprowadzenia  do  planowanych  inwestycji  opracowania
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dokumentacji projektowej na przebudowę ulicy Wasilkowskiej w Jurowcach /zał. nr
16/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił iż mieszkańcy ulicy Wasilkowskiej w Jurowcach występują
do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  z  prośbą  o  wyremontowanie
odcinka od drogi krajowej nr 8 do przejazdu kolejowego. Dyrektor Powiatowego
Zarządu Dróg w Białymstoku, wyjaśnił iż faktycznie ww. droga nie jest bezpieczna
oraz  jej  nawierzchnia  jest  mocno  zniszczona.  Nie  ma  tam  krawężników,  ani
chodników. Ruch jest duży. W związku z tym PZD występuje z zapytaniem czy
może zlecić przygotowanie dokumentacji na ww. odcinek drogi oraz czy wystąpić
do Burmistrza z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej w wysokości 50% ww.
zadania.

Pan  Wiesław  Pusz  -=  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zasugerował  by
wystąpić  z  zapytaniem  do  Burmistrza  Wasilkowa  czy  jest  zainteresowany
współfinansowaniem opracowania ww. dokumentacji.

Pan Marek Jędrzejewski, zapytał co będzie z chodnikami, które mają zostać
zaprojektowane wzdłuż ww. ulicy.

Pan Wiesław Pusz, stwierdził iż należy ich utrzymanie przenieść na Urząd
Gminy, co jest zgodne z wolą Radnych Rady Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na
opracowanie  ww.  dokumentacji  projektowej,  pod  warunkiem
dofinansowania jej kosztów w 50% przez Gminę Wasilków. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zwrócił  z  wnioskiem  do
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku o przygotowanie wystąpienia
do Burmistrza Wasilkowa w sprawie dofinansowania ww. dokumentacji
projektowej.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 11

Zapoznanie  się  z  pismami  Wójtów  i  Burmistrzów  stanowiącymi
odpowiedź na pismo PZD.II.ST/D-5540/19-8/2011 w sprawie propozycji
inwestycji  na  drogach  powiatowych  w  2011  r.  (Czarna  Białostocka,
Michałowo, Turośń Kościelna, Dobrzyniewo Duże).

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  pismami  Gmin  Dobrzyniewo  Duże,  Czarna  Białostocka,  Michałowo,
Turośń Kościelna i Zawady w sprawie inwestycji na drogach powiatowych w lata
2011 – 2014 /zał. nr 17 – 21/.

Odnośnie  pisma  Gminy  Zawady,  Pan  Jarosław  Wądołowski  –  Członek
Zarządu Powiatu Białostockiego, wyjaśnił iż ze strony Powiatowego Zarządu Dróg
w Białymstoku przedłożona została propozycja przekazania 75 000 złotych przez
Gminę Zawady na opracowanie dokumentacji projektowej na drogę powiatową na
odcinku Targonie Wity – Zawady Kolonia. Wójt wnosi by to Powiat przekazał mu
ww. dotację, a Gmina zajmie się opracowaniem ww. dokumentacji.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zwróciła uwagę, iż
Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  ma  negatywne  doświadczenia  w
powyższej kwestii.
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Pani  Barbara  Grabowska  –  Członek  zarządu  Powiatu  Białostockiego,
wyjaśniła  iż  o  wiele  wygodniejsze  jest  zlecanie  opracowywania  dokumentacji
projektowych przez Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku. Zwróciła uwagę, iż
projektanci i tam muszę wszelkie uzgodnienia czynić w PZD.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  poparł  powyższe  stanowiska.  Ponadto  Pan  Marek  Jędrzejewski,
zwrócił  uwagę,  iż  z  powyższego  pisma  nie  wynika,  że  Gmina  zawady  będzie
uczestniczyła  w kosztach powyższego zadania.  Dyrektor  Powiatowego Zarządu
Dróg w Białymstoku, przypomniał zebranym jakie kłopoty w roku 2010 sprawiło
zlecenie  opracowania  dokumentacji  na  drogi  powiatowe  Gminie  Michałowo.
Zauważył, iż ww. zadanie nie zostało zrealizowane do tej pory.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zauważył  iż  pod
wypływem negatywnych doświadczeń ze zlecaniem opracowania  dokumentacji
dla Gmin, Zarząd Powiatu Białostockiego przyjął stanowisko,  iż opracowywanie
dokumentacji będzie konsultowane z Gminami. Będzie omawiana jego celować,
ale  zadanie  z  tym  związane  będzie  prowadził  Powiatowy  Zarząd  Dróg  w
Białymstoku i nie będą one nikomu przekazywane.

Starosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał  Członkom  Zarządu  pismo
Burmistrza  Czarnej  Białostockiej,  jednocześnie  zauważył  iż  w  piśmie  są
wymienione  cztery  zadania,  przy  czym  tylko  na  jedno  z  nich  „Wykonanie
powierzchniowego utrwalenia drogi powiatowej nr 1426 B na odcinku Chmielnik –
Łapczyn” została udzielona Powiatowi Białostockiemu pomoc finansowa.

Pani  Maria Borodziuk –  Skarbnik Powiatu Białostockiego,  zapytała czy w
związku  z  tym,  że  Gmina  Czarna  Białostocka  podjęła  uchwałę  o  udzieleniu
pomocy finansowej dla Powiatu tylko na jedno z zadań, zapisanych w budżecie
należy wykreślić to drugie zadanie? Skarbnik Powiatu Białostockiego, wyjaśniła iż
powyższe  pieniądze  mogą  zostać  skierowane  na  zadanie  na  tzw.  Szosie
Kruszewskiej i uzupełnić środki brakujące do rozstrzygnięcia przetargu.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zaproponował  by
wstrzymać się z podejmowaniem jakiejkolwiek decyzji w ww. kwestii do czasu gdy
Gmina oficjalnie poinformuje o zrezygnowaniu z realizacji ww. zadania.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, zaproponował iż PZD przygotuje projekt wystąpienia do Burmistrza
w tej sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego, do podpisania ww.
wystąpienia do Burmistrza Czarnej Białostockiej. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismami  i
skierował je do analizy Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 12

Zapoznanie  się  z  pismem Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  w
sprawie  dofinansowania  przez  Powiat  dokumentacji
projektowo-kosztorysowych  wraz  z  przebudową  urządzeń
energetycznych znajdujących się w drodze.
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Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z pismem Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny w sprawie dofinansowania
przez Powiat Białostocki  50% wartości  opracowania dokumentacji  projektowo –
kosztorysowej wraz z przebudową urządzeń energetycznych na drogi powiatowe:
Księżyno – Ignatki – Koplany kol., Juchnowiec Kościelny – Ogrodniczki oraz Wojszki
– Zajączki /zał. nr 23/. Starosta Powiatu Białostockiego, zapytał kto ponosi koszt
przełożenia ww. urządzeń znajdujących się w drodze.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił iż przełożenie urządzeń obciąża ich właściciela.

Pan Wiesław Pusz, zauważył iż Gmina na te wszystkie zadania chce dostać
od Powiatu kwotę około 130 000 złotych.

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku przypomniał iż 29 lipca
2010 roku Rada Powiatu Białostockiego podjęła uchwałę o powierzeniu Gminie
prowadzenia zadań związanych z opracowaniem dokumentacji projektowych. W
związku z podjęciem tej uchwały zostały zawarte odpowiednie porozumienia. Nie
było  w  nich  mowy  o  współfinansowaniu  tych  dokumentacji  przez  Powiat
Białostocki.

Pani  Barbara  Grabowska  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
wyjaśniła  iż  Gmina  występując  z  tym pismem kierowała  się  zasadą,  że  50%
kosztów zadania na drogach powiatowych ponosi Gmina i drugie 50% Powiat.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła  iż  w
chwili  obecnej  w  budżecie  Powiatu  są  zapisane  trzy  zadania  inwestycyjne  do
wspólnej realizacji z Gminą Juchnowiec Kościelny. Jak do tej pory nie ma podjętych
przez  Gminę  uchwał  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  na  powyższe
zadania.

Pani  Barbara  Grabowska  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
wyjaśniła  iż  uchwały  zostały  już  podjęte  przez  Radę  Gminy  i  zostaną  w
najbliższym czasie dostarczone do Starostwa Powiatowego.

Pani  Maria Borodziuk –  Skarbnik  Powiatu Białostockiego,  przyznała że w
chwili obecnej należy wstrzymać się z wpisywaniem nowych zadań do budżetu
Powiatu,  gdyż  należy  czekać  na  rozstrzygnięcie  przetargu  na  tzw.  drogę
Kruszewską.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  celu
dokonania analizy i przygotowania propozycji odpowiedzi. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 13

Zapoznanie  się  z  pismem  skierowanym  przez  PZD  do  Gminy
Dobrzyniewo Duże w sprawie  zalania działki położonej w m. Kopisk.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał  pismo
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku na temat zalewania działki  nr  80/8
położonej  w  obrębie  Kopisk,  gmina  Dobrzyniewo  Duże,  stanowiące  własność
Państwa Anety i Jacka Gawryluka /zał. nr 24/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił iż w roku 2010 Rada Powiatu wyraziła zgodę na powierzenie
Gminie prowadzenia części zadania przebudowy przejścia przez m. Kulikówka i
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Kopisk.  W  trakcie  remontu  w  Kopisku  Gmina  bez  konsultacji  z  Powiatowym
Zarządem Dróg w Białymstoku zlikwidowała jeden z przepustów. W wyniku czego
jedna z posesji w miejscowości jest zalewana. Konieczne jest przywrócenie ww.
przepustu. Pan Marek Jędrzejewski, przypomniał iż w roku 2011 Gmina ponownie
będzie  realizowała  zadania  wspólnie  z  Powiatem.  Początkowo  Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg  w Białymstoku,  był  przeciwny powierzaniu  Gminie
prowadzenia  części  zadania związanego z wykonaniem kanalizacji  deszczowej,
krawężników  i  chodników.  Jednak  w  związku  z  wystąpieniem  na  Komisji
Infrastruktury Technicznej Radego Pana Zdzisława Łukaszewicza oraz w związku z
tym co powiedziano na Sesji Rady Gminy w dniu 25 lutego 2011 roku, Dyrektor
PZD zaczął zmieniać zdanie. Wójt tłumaczy, iż do wykonania ww. robót zatrudnia
on bezrobotnych z terenu Gminy.  W chwili  obecnej  wpłynęło ww. pismo. I  nie
wiadomo czy jednak nie powrócić do tego by Gmina udzieliła pomocy finansowej.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła iż Wójt
powinien na powyższe zadania ogłosić przetarg.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił iż dwukrotnie PZD występowało już o przekazanie nakładów
inwestycyjnych  związanych  z  wykonaniem  w  roku  2010  robót  w  Kopisku  i
Kulikówce  tak  by  możliwe  było  rozliczenie  ww.  zadań.  Do  tej  pory  PZD  nie
otrzymało  tych  dokumentów.  Ponadto  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg,
poinformował  o  podjęciu  przez  Radę  Gminy  Dobrzyniewo  Duże  uchwały  o
udzieleniu  dla  Powiatu  Białostockiego  pomocy  rzeczowej  na  kwotę  250 000
złotych na drogę Obrubniki - Krynickie.

Zarząd Powiatu Białostockiego, wstrzymał się z decyzją o przyjęciu
od Gminy Dobrzyniewo Duże pomocy rzeczowej  do  czasu rozwiązania
kwestii zlikwidowanego przepustu w miejscowości Kopisk.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 14

Zapoznanie się z pismem  Burmistrza Gminy Czarna Białostocka w
sprawie wypowiedzenia porozumienia i umowy na zimowe utrzymanie
dróg powiatowych.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał  pismo
Burmistrza Czarnej Białostockiej w sprawie wypowiedzenia porozumienia i umowy
na zimowe utrzymanie dróg powiatowych na terenie Gminy /zał. nr 25/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, zapytał co ma zrobić w związku z zaistniałą sytuacją. Jest 3 marzec
2011 roku, zgodnie z umową zimowe utrzymanie dróg liczy się do 15 kwietnia.
Najprawdopodobniej  do tego czasu spadnie jeszcze śnieg,  może być gołoledź.
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, wyjaśnił iż wiele Gmin, które
przejęły  zimowe  utrzymanie  dróg  od  Powiatu  zawyżają  standardy  i  dlatego
wydają  więcej  na  utrzymanie  dróg  powiatowych  w  okresie  zimy  ponad
przekazywane dotacje. Burmistrz Czarnej Białostockiej, powiedział wyraźnie, że
sprzęt Gminy nie będzie już odśnieżał dróg powiatowych, dlatego że Rada Miejska
zabroniła  mu wydawać pieniądze  Gminy  na  drogi  powiatowe w tym zakresie.
Sytuacja jest  o  tyle trudna,  że trzeba przeprowadzić postępowanie.  Być może
zważając na krótki okres czasu będzie można je przeprowadzić bez ogłaszania
przetargu.
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Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła  iż
Gmina  nie  tylko  wypowiedziała  umowę,  ale  i  żąda  przekazania  kwoty  12 000
złotych. Skarbnik Powiatu Białostockiego, poprosiła o szczegółowe rozliczenie ww.
kwoty.

Pan  Marek  Jędrzejewski,  poinformował  iż  zostanie  przygotowanie
wystąpienie do Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  o  przedłożenie szczegółowego
rozliczenia dotacji. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
jednogłośnie wyraził zgodę na przejęcie przez Powiatowy Zarząd Dróg w
Białymstoku zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy
Czarna  Białostocka  i  przeprowadzenie  przez  PZD  w  Białymstoku
postępowania  mającego  na  celu  zlecenie  ww.  zadania  odpowiedniej
firmie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania ww.
wystąpienia do Burmistrza Czarnej Białostockiej.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 15

Zapoznanie  się  z  pismem  Sołtysa  wsi  Kruszewo  o  utwardzenie
drogi w Kruszewie.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał Członków
Zarządu  z  pismem  Sołtysa  wsi  Kruszewo  w  sprawie  utwardzenia  drogi  oraz
udrożnienie rowów /zał. nr 26/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił szczegóły ww. sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem,
kierując  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  celu
dokonania analizy i przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 16

Zapoznanie  się  z  podaniem  mieszkańców  wsi  Sielachowskie  i
Osowicze w sprawie odbudowy drogi.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  odczytał  zebranym
podanie  mieszkańców  wsi  Sielachowskie  i  Osowicze  z  wnioskiem o  realizację
remontu i odbudowy odcinka droga krajowa nr 8 – Sielachowskie – Osowicze /zał.
nr 27/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  poinformował  iż  faktycznie  powyższa  droga  jest  w  bardzo  złym
stanie.  Ponadto  w  międzyczasie  Burmistrz  ułożył  tam  kanał  sanitarny.  W
miejscowości  Sielachowskie  ułożono  dwa  progi  zwalniające,  które  zostały
zniszczone. Nawierzchnia jest zbyt słaba by je prawidłowo zamocować. Podanie
jest  zasadne.  Ale  zanim  nastąpi  przebudowa  konieczne  jest  opracowanie
dokumentacji  projektowej.  Droga  jest  bardzo  wąska,  psa  drogowy  ma  tam
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szerokość 8 – 9 metrów. W pasie tym są umieszone wszystkie media. Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, zapytał czy wystąpić do Burmistrza z
wnioskiem o dofinansowanie  50% wartości  zadania  opracowania dokumentacji
projektowej.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  celu
przygotowania propozycji odpowiedzi.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  wystąpił  z  wnioskiem  do
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku o przygotowanie pisma do
Burmistrza Wasilkowa o dofinansowanie 50% wartości ww. dokumentacji
projektowej.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 17

Omówienie przy udziale Burmistrza Choroszczy planu inwestycji na
drogach powiatowych w roku 2011.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przywitał przybyłego
na  posiedzenie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  Pana  Jerzego  Ułanowicza  –
Burmistrza Choroszczy.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, poinformował iż w dniu 1 marca 2011 roku, otwarte zostały koperty
z ofertami przetargowymi na wykonanie zadania „Przebudowa drogi powiatowej
nr 1535 B Białystok – Kruszewo Etap II”. Wpłynęło sześć ofert. Oferta o najniższej
cenie  ma  wartość  6 312 890,  99  złotych  firmy Eurovia.  Kolejne  oferty  złożyły
firma Unibep, Markbud oddział Łomża 7 049 509, 87 złotych, konsorcjum firm B.K
Tras  sp.  j.  roboty  drogowe  Borsukiewicz  i  firma  Tre  Drom  Biała  Podlaska.
Najdroższa jest oferta PEUiM 7 865 996, 05 złotych. Do trzech oferentów wysłano
prośbę o złożenie wyjaśnień, ponieważ w trakcie badania ofert okazało się, że na
przykład Konsorcjum B.K. Tras z BPD z Białej Podlaskiej nie złożyło oświadczenia o
braku podstaw do wykluczenia z postępowania, jak również nie złożyli  wykazu
osób proponowanych na stanowisko kierownika budowy.  Firma Unibep Oddział
Markbud  S.A.  w  Łomży  nie  złożyła  wykazu  stawek  i  narzutów,  oraz  dowodu
opłacenia  polisy  ubezpieczeniowej.  Firma  Eurovia  wskazała  do  produkcji  mas
bitumicznych wytwórnię w miejscowości Bielsko – Biała. PZD wnosi o wskazanie
przez tą firmę wytwórni z odpowiednimi certyfikatami, która ma spełnić warunki
wskazane w specyfikacji czyli  czas dowozu masy nie może przekraczać dwóch
godzin na plac budowy. Wyjaśnienia mają być złożone w terminie do 8 marca
2011 roku do godziny 15. Po złożeniu tych wyjaśnień będzie wiadomo, które z
ofert będą mogły być dalej weryfikowane, a które zostaną odrzucone. w chwili
obecnej  żadnych  rozstrzygnięć  nie  można  podjąć.  Ponadto  na  rozstrzygnięcie
przetargu na to zadanie PZD nie posiada w planie odpowiedniej kwoty środków
finansowych.  Pan  Marek  Jędrzejewski,  zauważył  iż  tylko  trzy  najtańsze  oferty
miały uchybienia formalne. Dyrektor PZD w Białymstoku, poinformował iż w chwili
obecnej trudno jest powiedzieć jakiej dokładnie kwoty brakuje do rozstrzygnięcia
przetargu 300 000 – 1 300 000 złotych. Należy pamiętać o tym, że wykonawcy są
związani  ofertą  30  dni,  więc  do 31  marca  2011 roku.  Planowana  Sesja  Rady
Powiatu ma odbyć się w dniu 31 marca 2011 roku. Jest to termin zbyt późny i
uniemożliwi  ogłoszenie  rozstrzygnięcia  przetargu,  dla  którego  konieczne  jest
dokonanie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego i przesunięcie brakujących
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środków na ww. zadania. Pan Marek Jędrzejewski, zwrócił się z prośbą o zmianę
terminu sesji  Rady Powiatu na 24 marca 2011 roku.  Ponadto Dyrektor  PZD w
Białymstoku  przypomniał  iż  z  harmonogramu  realizacji  inwestycji  w  ramach
NPPDL przetargi muszą być rozstrzygnięta najpóźniej do 31 marca 2011 roku.

Pan Jerzy Ułanowcz – Burmistrz Choroszczy, stwierdził iż kwota 1 000 000
złotych to duża kwota i jeśli trzeba będzie dołożyć ją by umożliwić rozstrzygnięcie
przetargu to  Gmina  postara  się  połowę tej  kwoty wygospodarować.  Burmistrz
Choroszczy,  zauważył  iż  najlepiej  byłoby  gdyby  przetarg  wygrała  firma
proponująca  najkorzystniejsze  warunki.  Pan  Jerzy  Ułanowcz,  zapytał  czy  w
najgorszym  przypadku  będzie  można  w  jakiś  sposób  zmodyfikować  zakres
rzeczowy powyższego zadania.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła  iż  w
przypadku  inwestycji  realizowanych  z  dofinansowaniem  z  NNPDL  jakakolwiek
modyfikacja zakresu rzeczowego zadania jest niemożliwa.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapytał Burmistrza o
sytuację związaną z tym, że część miejscowości  chce odłączyć się od Gminy i
przyłączyć do Miasta Białystok. 

Pan Jerzy Ułanowcz – Burmistrz Choroszczy, wyjaśnił temat potencjalnego
odłączenia  się  miejscowości  Krupniki,  Porosły,  Kolonia  Porosły  i  Łyski  i
przyłączenia się ich do Białegostoku. Burmistrz Choroszczy zapytał o zdanie Rady
Powiatu na ww. temat.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, wyjaśnił iż biorąc pod
uwagę skutki ekonomiczne Rada Powiatu Białostockiego nie powinna poprzeć ww.
odłączenia.

Pan Jerzy Ułanowicz, zauważył iż Gmina ma wypełniać określone funkcje i
nie wiadomo czy będzie ona w stanie je nadal wypełniać jeśli pozbawi się jej 25 –
30% dochodu.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapytał o pozostałe
wspólne z Powiatem planowane inwestycje na terenie Gminy Choroszcz na okres
IV kadencji.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  zapytał  w  jakim  przekroju  poprzecznym  Burmistrz  proponuje
realizację Alei Niepodległości w Choroszczy. Czy przekrój ma być szlakowy tak jak
na  ulicach  pozamiejskich,  czy  ma  być  realizowany  tak  jak  w  mieście  z
krawężnikami, chodnikami i ścieżkami rowerowymi. W takim przypadku konieczna
będzie  realizacja  kanalizacji  deszczowej.  W  kwestii  szerokości  Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, zasugerował by była ona nie mniejsza
niż 7 metrów. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zaproponował by ww.
inwestycję zrealizować w przekroju szlakowym i oddzielić słupkami pas asfaltu,
który stanowił by coś w rodzaju chodnika dla ruchu pieszego. Starosta Powiatu
Białostockiego, wyjaśnił iż jest to dużo tańsze rozwiązanie niż przekrój uliczny i
jednocześnie spełnia ono swoją funkcję.

Pan Jerzy Ułanowicz – Burmistrz Choroszczy zwrócił uwagę na to, iż Aleja
Niepodległości  jest  głównym  wjazdem  do  miasta  i  ww.  inwestycję  należy
realizować w przekroju ulicznym. Burmistrz wyjaśnił, iż ww. odcinek drogi nie jest
długi jest to zaledwie 800 metrów. Pan Jerzy Ułanowicz, wyjaśnił iż nie ma nic
przeciwko  zastosowaniu  ww.  pomysłu  na  innych  drogach  na  terenie  Gminy.
Poinformował zebranych iż dla mieszkańców wsi jest to rozwiązanie bardzo dobre.
Krawężniki  są  często  niszczone  przez  kombajny  oraz  inny  sprzęt  rolniczy.
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Burmistrz Choroszczy, zaproponował by w roku 2011 opracować dokumentację na
Aleję Niepodległości,  tak by realizacja zadania była możliwa w roku 2012. Pan
Jerzy Ułanowicz zapytał o koszty opracowania ww. dokumentacji.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił iż jest to koszt około 60 000 złotych.

Kolejna poruszona przez Burmistrza Choroszczy kwestia dotyczy złożenia
wniosku w roku 2011 do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na
drogę Porosły – Krupniki – Klepacze – Horodniany. Jest to dość duża inwestycja,
ale  była  by to  inwestycja  bardzo strategiczna.  Stanowiła  by  ona  taką lokalną
obwodnicę Białegostoku. Łączyła by ona drogę wojewódzką z krajową.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zauważył iż koszt tej
inwestycji to około 12 000 000 złotych, w związku z czym konieczne będzie jej
etapowanie.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił  iż  jest  możliwe  etapowanie  ww.  zadania.  Pan  Marek
Jędrzejewski zauważył, iż jeśli będzie istniał jakiś program pomocowy w roku 2012
to  jak  najbardziej  będzie  można  składać  tego  typu  wniosek.  Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, zaproponował by wziąć pod uwagę
składając  ten  wniosek  tylko  te  odcinki  dróg  z  ww.  ciągu,  które  mają  już
opracowaną  dokumentację  projektową.  Są  to  odcinki:  w  miejscowości  Turczyn
1 400 metrów, Gmina ma opracowaną dokumentację na ulicę Wodociągową na
długości około 1 000 metrów. Odcinek powiatowy kosztowałby 2 800 000 złotych.
We wniosku tym nie ma ulicy Kolejowej w Klepaczach.

Pan Wiesław Pusz, zapytał czy Gmina byłaby zainteresowana składaniem
tego wniosku jako inwestor.

Pan  Jerzy  Ułanowicz,  stwierdził  że  Gmina  byłaby  skłonna  to  zrobić.
Jednocześnie  zauważył  iż  etapu  II  Gmina  już  nie  będzie  mogła  składać  jako
inwestor.

Pan Marek Jędrzejewski zauważył iż drugi  etap składałby się z odcinków
Porosły – Krupniki, ulica Kolejowa w Klepaczach, na Gminie Juchnowiec Kościelny
1 500 metrów i niewykonany odcinek ulicy Wodociągowej.

Pan  Jerzy  Ułanowicz,  zauważył  iż  można  byłoby  rozważyć  możliwość
dołączenia do etapu I ulicy Kolejowej w Klepaczach.

Pan  Marek  Jędrzejewski,  stwierdził  iż  raczej  nie  będzie  to  możliwe  do
wykonania (dokumentacja i procedura) w terminie do końca września 2011 roku.

Pan Robert Wardziński – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego, zwrócił
uwagę, że ww. odcinek drogi rozpoczyna się od drogi krajowej nr 8.

Pan Jerzy Ułanowicz,  wyjaśnił  iż  w roku 2012 złożony został  by wniosek
tylko na te odcinki na które jest opracowana dokumentacja.

Pan Robert Wardziński, zapytał czy nie ma opracowanej dokumentacji na
odcinek od Szosy Kruszewskiej do drogi krajowej nr 8.

Pan  Marek  Jędrzejewski,  poinformował  iż  na  ten  odcinek  nie  ma
opracowanej dokumentacji.

Pan Jerzy Ułanowicz, wyjaśnił iż ten odcinek jest proponowany do złożenia
w drugim etapie zadania.

Pan  Marek  Jędrzejewski,  zapytał  czy  PZD  w  Białymstoku  ma  zlecać
opracowanie dokumentacji na 630 metrów ulicy Kolejowej w Klepaczach.
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Zarząd Powiatu Białostockiego, zezwolił na zlecenie opracowania
ww.  dokumentacji,  pod  warunkiem  dofinansowania  jej  kosztów  w
wysokości 50% przez Gminę Choroszcz.

Pan Jerzy Ułanowicz, obiecał że ww. kwestią Rada Miejska w Choroszczy
zajmie na najbliższej sesji.

Pan Robert Wardziński, zapytał czy również nie może zostać w roku 2011
opracowana dokumentacja na odcinek Porosły – Krupniki i  nie może zostać on
włączony do etapu I inwestycji.

Pan Marek Jędrzejewski, wyjaśnił że odcinek od Szosy Kruszewskiej do ul.
Niewodnickiej w Klepaczach ma długość 2 800 metrów. Jest to w całości droga
gminna.  Na 400 metrach ul.  Wodociągowej w Klepaczach wykonane są roboty
budowlane. Pozostają 2 400 metrów, z czego 1 000 metrów na Klepaczach i 1 400
metrów na Krupnikach.  1 000 metrów na Klepaczach ma dokumentację. 1 400
metrów w Krupnikach dokumentacji nie ma.

Pan Robert Wardziński, zauważył iż należy tę dokumentację opracować.

Pani  Barbara  Grabowska  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
zauważyła  iż  jest  to  niemożliwe  by  opracować  dokumentację  i  uzyskać
pozwolenie na budowę na tak długi odcinek drogi w terminie do września 2011.

Pan  Robert  Wardziński,  zauważył  iż  opracowanie  tej  dokumentacji  i
włączenie jej do wniosku uspokoiło by nastroje w ww. miejscowości i być może
mieszkańcy zrezygnowali by z planów przyłączenia się do Miasta Białegostoku.

Burmistrz Choroszczy zauważył iż drugi etap będzie bardziej korzystny dla
ww. części Gminy. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na
przygotowanie  dokumentacji  i  złożenie  wspólnego  wniosku  z  Gminą
Choroszcz  do  Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  w
roku 2011. Inwestorem w ramach ww. wniosku będzie Gmina Choroszcz.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapytał czy Burmistrz
Choroszczy  ma  jeszcze  jakieś  propozycje  w  kwestii  inwestycji  na  drogach
powiatowych na terenie Gminy.

Pan  Jarzy  Ułanowicz  –  Burmistrz  Choroszczy,  zaproponował  by  po
opracowaniu dokumentacji  na przebudowę Alei  Niepodległości  w Choroszczy w
roku  2011,  w  roku  2012  przystąpić  do  jej  realizacji.  Burmistrz  zgłosił  także
potrzebę wykonania modernizacji dróg Barszczewo – Gajowniki – Zaczerlany. Jest
to ciąg dróg gminno – powiatowy. Jeśli istniałaby taka możliwość warto by było w
roku 2013 zgłosić ten odcinek do jakiegoś programu pomocowego.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zapytał  jaka  jest
długość dróg powiatowych wchodzących w skład ww. ciągu drogi.

Pan Jerzy Ułanowicz, wyjaśnił  iż  stosunek długości  dróg powiatowych do
dróg gminnych jest 50 na 50.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapytał kto składałby
ww. wniosek jako inwestor.

Pan Jerzy Ułanowicz,  stwierdził,  że byłoby to uzgodnione w późniejszym
terminie.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła  iż
Gmina nie może przekazać Powiatowi dróg gminnych w zarząd, w związku z czym
Gmina musi złożyć ww. wniosek jako inwestor.
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Pan  Jerzy  Ułanowicz,  ponadto  poinformował  zebranych  o  potrzebie
przebudowy drogi Czaplino – Niewodnica. Byłaby to wspólna inwestycja z Gminą
Turośń Kościelna.  Byłaby to kolejna propozycja do programu NPPDL. Pozostaje
jeszcze kwestia Kruszewa. 

 Pan  Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zaproponował  by
zmienić kategorię drogi w Kruszewie z powiatowej na gminną.

Burmistrz  Choroszczy  podkreślił,  iż  w  chwili  obecnej  najważniejsze
inwestycje  na  terenie  Gminy  to  opracowanie  dokumentacji  na  Aleję
Niepodległości,  rozstrzygnięcie  przetargu na  „Przebudowa drogi  powiatowej  nr
1535  B  Białystok  –  Kruszewo  Etap  II”  oraz  przygotowanie  dokumentów
umożliwiających złożenie przez Gminę wniosku w roku 2011 dotyczącego ciągu
Porosły – Krupniki – Klepacze – Horodniany.

Zarząd Powiatu Białostockiego zaakceptował ww. inwestycje.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 18

Zapoznanie  się  z  pismem  Wojewody  Podlaskiego  w  sprawie
podania  informacji  dotyczącej  stanu  zaawansowania  prac
przygotowawczych do realizacji inwestycji dofinansowanych z NPPDL.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił  pismo
Wojewody Podlaskiego z prośbą o podanie informacji dotyczącej zaawansowania
postępowania  przetargowego  dotyczącego  zadań,  które  otrzymały
dofinansowanie w ramach NPPDL na rok 2011 /zał. nr 28/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 19

Zapoznanie się z informacją Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w
sprawie przenoszenia z mocy prawa własności nieruchomości na rzecz
Skarbu Państwa.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu  pismo  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Białymstoku  w  sprawie
przenoszenia  prawa  własności  nieruchomości  na  podstawie  art.  73  przepisów
wprowadzających  ustawy  reformujące  administrację  publiczną  oraz  przepisów
tzw. specustawy drogowej /zał. nr 29/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił iż Podlaski Urząd Wojewódzki zwraca uwagę, że nie można
w dwojaki sposób regulować własności pasa drogowego. Na podstawie art. 73 i na
podstawie przepisów tzw. specustawy.

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Dyrektor  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości,  wyjaśnił,  iż  nie  można  stosować  przepisów  obydwu  ustaw
jednocześnie w jednym postępowaniu.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, stwierdził, iż pracownicy Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego często
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sami zmuszają Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku do zmiany przepisów, które
są stosowane.

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Dyrektor  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości,  wyjaśnił  iż  Powiatowy Zarządu Dróg w Białymstoku na wstępie
postępowania  musi  powoływać  się  na  art.  73,  gdyż  w  razie  jakiejś  kontroli
Dyrektor  będzie  odpowiadał,  że  nie  skorzystał  z  bezpłatnego  przejęcia
nieruchomości i wypłacił odszkodowanie.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku oraz Wydziałowi Geodezji, Katastru i Nieruchomości.

Ad. 20

Zapoznanie  się  z  dalszą  korespondencją  dotyczącą  wariantów
przebudowy obwodnicy Księżyna.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał  zebranym
korespondencję  związaną  z  kwestią  wybrania  wariantu  budowy  obwodnicy
miejscowości Księżyno /zał. nr 30/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismami.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 21

Podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisu do
księgi wieczystej nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  wystąpił  do  Zarządu  Powiatu
Białostockiego z prośbą o podpisanie wniosku do Sądu Rejonowego o dokonanie
zmian w księdze wieczystej:

 BI1B/00199990/5,

 BI1B/00199998/1,

 BI1B/00199994/3,

 BI1B/00126225/0,

 BI1B/00104247/0,

 BI1B/00136395/5,

 BI1B/00142923/1,

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych wniosków, upoważniając do ich podpisania Panią Barbarę
Grabowską – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego oraz Pana Roberta
Wardzińskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał. nr 31 - 37/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

Ad. 22
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Rozpatrzenie  informacji  WGKiN  w  sprawie  działki  położonej  w
obrębie Niewodnica Kościelna gm. Turośń Kościelna.

Pan Wiesław Pusz - Starosta Powiatu Białostockiego zapoznał zebranych z
informacją Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości na temat działki nr 434
położonej w obrębie Niewodnica Kościelna, gmina Turośń Kościelna /zał. nr 38/.

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Dyrektor  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości, przypomniał iż Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się w dniu
3 lutego 2011 roku z pismem Pana Antoniego Kuźmickiego w sprawie żądania
wykupu działki bądź wydania nieruchomości. Pan Czesław Bartoszewicz, wyjaśnił
iż w powyższym przypadku tylko część działki jest zajęta pod drogę powiatową.
Wydział proponuje by dokonać podziału ww. działki i  skomunalizować tą część
która jest zajęta przez drogę. W przypadku pozostałej części działki będzie można
ją  nabyć  zawierając  akt  notarialny,  jeśli  zaistnieje  potrzeba  poszerzenia  pasa
drogowego.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  informacją  i
zaakceptował  zaproponowane  przez  Wydział  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości rozwiązanie powyższej kwestii.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku oraz Wydziałowi Geodezji, Katastru i Nieruchomości.

Ad. 23

Zapoznanie się z wnioskiem właścicieli działki położonej w obrębie
Gnieciuki o wykup powierzchni zajętej pod drogę powiatową.

Pan  Wiesław  Pusz  -  Starosta  Powiatu  Białostockiego  odczytał  Członkom
Zarządu  Informację  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  dotyczącej
działki nr 277, położonej w obrębie Gnieciuki, gmina Zabłudów  /zał. nr 39/.

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Dyrektor  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości przedstawił szczegóły powyższej kwestii.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. informacją.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 24

Podjęcie  2  uchwał  w  sprawie  udzielenia  bonifikaty  od  opłaty
rocznej  z  tytułu  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  gruntowej
wykorzystywanej na cele mieszkaniowe(35/2011; 36/2011).

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  odczytał  projekty
uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu użytkowania
wieczystego  nieruchomości  gruntowej  wykorzystywanej  na  cele  mieszkaniowe
/zał. nr 40 - 41/.

Pani  Mirosława  Drewnowska  –  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Geodezji,
Katastru  i  Nieruchomości,  wyjaśniła  iż  obydwie  Panie,  które  złożyły  wnioski
spełniły warunki art. 74 ustawy o gospodarce nieruchomościami i przysługuje im
powyższa bonifikata. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
35/2011 z dnia 3 marca 2011 roku w sprawie udzielenia bonifikaty od
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opłaty  z  tytułu  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  gruntowej
wykorzystywanej na  cele mieszkaniowe /zał. nr 42/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
36/2011 z dnia 3 marca 2011 roku w sprawie udzielenia bonifikaty od
opłaty  z  tytułu  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  gruntowej
wykorzystywanej na  cele mieszkaniowe /zał. nr 43/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 25

Zapoznanie  się  z  postanowieniami  wydanymi  przez  WGKiN  w
sprawie   ustalenia  i  wypłacenia  odszkodowania  za  nieruchomości
przejęte na własność Powiatu Białostockiego.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
postanowienia  wydane  przez  Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  w
sprawie ustalenia wysokości odszkodowania:

- za nieruchomość oznaczoną jako działka nr 96/10 o powierzchni 0,0023
ha, położonej w obrębie Ignatki, gmina Juchnowiec Kościelny,

- za nieruchomość oznaczoną jako działka nr 97/11 o powierzchni 0,0123
ha, położonej w obrębie Ignatki, gmina Juchnowiec Kościelny,

- za nieruchomość oznaczoną jako działka nr 96/12 o powierzchni 0,0075
ha, położonej w obrębie Ignatki, gmina Juchnowiec Kościelny,

- za nieruchomość oznaczoną jako działka nr 96/10 o powierzchni 0,0023
ha, położonej w obrębie Ignatki, gmina Juchnowiec Kościelny,

- za nieruchomość oznaczonych jako działki nr 39/3 i 198/1 o powierzchni
0,0084 ha, położonej w obrębie Grabówka, gmina Supraśl,

- za nieruchomość oznaczoną jako działka nr 465/1 o powierzchni 0,0037
ha, położonej w obrębie Księżyno, gmina Juchnowiec Kościelny,

- za nieruchomość oznaczoną jako działka nr 457/1 o powierzchni 0,0011
ha, położonej w obrębie Księżyno, gmina Juchnowiec Kościelny,

- za nieruchomość oznaczoną jako działka nr 464/4 o powierzchni 0,0005
ha, położonej w obrębie Księżyno, gmina Juchnowiec Kościelny,

- za nieruchomość oznaczoną jako działka nr 464/4 o powierzchni 0,0052
ha, położonej w obrębie Księżyno, gmina Juchnowiec Kościelny,

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.
postanowieniami /zał. nr 44 – 51/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru7 i Nieruchomości.

Ad. 26

Zapoznanie się z decyzjami i zawiadomieniami Podlaskiego Urzędu
Wojewódzkiego w sprawie nieruchomości nabywanych  z mocy prawa na
rzecz Powiatu Białostockiego.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z:
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-  decyzją nr WG-V.7533.3.12.2011.PL stwierdzającą nabycie z mocy prawa
własności  nieruchomości  na  rzecz  Powiatu  Białostockiego,  działki  nr  69/7  o
powierzchni  0,0025 ha, położonej  w obrębie Grabówka, gmina Supraśl  /zał.  nr
52/,

-  decyzją nr WG-V.7533.3.7.2011.PL stwierdzającą nabycie z mocy prawa
własności  nieruchomości  na  rzecz  Powiatu  Białostockiego,  działki  nr  341/1  o
powierzchni 0,4432 ha, położonej w obrębie Wilkowo Stare, gmina Poświętne /zał.
nr 53/,

-  decyzją nr WG-V.7533.3.8.2011.PL stwierdzającą nabycie z mocy prawa
własności  nieruchomości  na  rzecz  Powiatu  Białostockiego,  działek  nr  97/2  o
powierzchni  0,7039  ha  oraz  nr  102/2  o  powierzchni  0,1141  ha,  położonej  w
obrębie Kamieńskie Ocioski, gmina Poświętne /zał. nr 54/,

-  postanowienie  w  sprawie  sprostowania  z  urzędu  oczywistej  omyłki
pisarskiej w decyzji Wojewody Podlaskiego WG.VI.MAO.77231-2/38/09 z dnia 14
października 2009 /zał. nr 55/.

-  zawiadomieniem  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  o  możliwości
zapoznania  się  z  aktami  sprawy,  w przedmiocie  stwierdzenia  nabycia  z  mocy
prawa na rzecz Powiatu Białostockiego własności nieruchomości oznaczonych nr
523/24  o  powierzchni  0,0169  ha  oraz  nr  523/25  o  powierzchni  0,1343  ha,
położonych w obrębie Folwarki Tylwickie, gmina Zabłudów /zał. nr 56/,

-  zawiadomieniem  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  o  możliwości
zapoznania  się  z  aktami  sprawy,  w przedmiocie  stwierdzenia  nabycia  z  mocy
prawa na rzecz Powiatu Białostockiego własności nieruchomości oznaczonych nr
523/24  o  powierzchni  0,0169  ha  oraz  nr  523/25  o  powierzchni  0,1343  ha,
położonych w obrębie Folwarki Tylwickie, gmina Zabłudów /zał. nr 56/,

-  zawiadomieniem  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  o  możliwości
zapoznania  się  z  aktami  sprawy,  w przedmiocie  stwierdzenia  nabycia  z  mocy
prawa na rzecz Powiatu Białostockiego własności  nieruchomości  oznaczonej  nr
204/8 o powierzchni 0,0119 ha, położonej w obrębie Zaczerlany, gmina Choroszcz
/zał. nr 57/,

-  zawiadomieniem  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  o  możliwości
zapoznania  się  z  aktami  sprawy,  w przedmiocie  stwierdzenia  nabycia  z  mocy
prawa na rzecz Powiatu Białostockiego własności  nieruchomości  oznaczonej  nr
76/11  o  powierzchni  0,0317  ha,  położonej  w  obrębie  Ogrodniki,  gmina
Choroszcz/zał. nr 56/,

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.
zawiadomieniami, decyzjami i postanowieniem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 27

Rozpatrzenie  wniosku  Wydziału  Spraw  Społecznych  w  sprawie
wyrażenia zgody na przyjęcie wolontariusza z państw Unii Europejskiej.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego przedstawił  Członkom
Zarządu  wniosek  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego  z
prośbą o wyrażenie zgody na złożenie projektu w ramach Programu „Młodzież w
Działaniu”  /zał. nr 59/.
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Pani Ewa Konopka – Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych i Zarządzania
Kryzysowego,  wyjaśniła  iż ww.  projekt ma na celu pozyskanie wolontariusza z
krajów UE do pracy w Starostwie. Chodzi tutaj o pozyskanie jednej osoby w wieku
od  18  do  30  lat.  Powiat  nie  będzie  ponosił  z  tego  tytułu  żadnych  kosztów.
Musiałby jedynie zapewnić miejsce pracy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  wyraził  zgodę  na
realizację ww. projektu.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 28

Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert
na  realizację  w  roku  2011  zadań  publicznych  w  zakresie
upowszechniania kultury fizycznej (37/2011).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację
w roku  2011 zadań publicznych  w zakresie  upowszechniania  kultury  fizycznej
oraz projektem ogłoszenia w tej sprawie /zał. nr 60 - 61/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, omówiła szczegóły dotyczące ww. projektu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
37/2011  z  dnia  3  marca  2011  roku  w  sprawie  ogłoszenia  otwartego
konkursu ofert na realizację w roku 2011 zadań publicznych w zakresie
upowszechniania kultury fizycznej /zał. nr 62/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
ogłoszenie  ww.  konkursu,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 63/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 29

Zaakceptowanie  składu  komisji   Konkursu  Nastolatków  „Ośmiu
Wspaniałych”.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
propozycję składu komisji mającej na celu rozstrzygnięcie Konkursu Nastolatków
„Ośmiu Wspaniałych” /zał. nr 64/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, omówiła szczegóły dotyczące ww. sprawy. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
Komisję w składzie:

-  Pani  Anna  Sawicka  –  Dyrektor  Powiatowej  Poradni
Psychologiczno – Pedagogicznej w Białymstoku, przewodnicząca Komisji,

-  Pani  Katarzyna  Łapińska  –  przedstawiciel  Powiatowej  Poradni
Psychologiczno – Pedagogicznej w Białymstoku, członek,
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-  Pani  Anna Grycuk – Przewodnicząca Komisji  Oświaty,  Kultury i
Kultury Fizycznej, członek,

- Pani Maria Marciszewska – Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych
i Zarządzania Kryzysowego, członek,

-  Pani  Agnieszka  Polińska  –  przedstawiciel  Wydziału  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego, członek.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 30

Zaakceptowanie  regulaminu  I  Powiatowego  Konkursu  Wiedzy  o
Krajach Anglojęzycznych w roku szkolnym 2010/2011.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
regulaminem I Powiatowego Konkursu Wiedzy o Krajach Anglojęzycznych /zał. nr
65/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
zarządzania Kryzysowego, poinformowała iż pieniądze przeznaczone na nagrody
są symboliczne.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, poinformował że od
pewnego  czasu  organizowany  jest  w  szkołach  prowadzonych  przez  Powiat
Białostocki  konkurs  informatyczny.  Ww.  Konkurs  byłby  kolejnym  tego  typu
działaniem.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła iż coraz
większa część budżetu jest przeznaczana na nagrody. W związku z tym Skarbnik
Powiatu  Białostockiego  zwróciła  się  z  prośbą  o  wskazanie  podstawy  prawnej
mówiącej o tym, że tego typu nagrody są zwolnione z podatków dochodowego od
osób fizycznych.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
regulamin,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 66/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zwrócił  się  z  wnioskiem  do
Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego  o
przygotowanie przy konsultacji z Radcami Prawnymi informacji na temat
zwolnień  z  podatku  dochodowego  od  osób  fizycznych  nagród
przyznawanych w konkursach organizowanych w szkołach.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 31

Zaakceptowanie organizacji  Eliminacji  Powiatowych XXXIV Edycji
Ogólnopolskiego  Turnieju  Bezpieczeństwa  w  Ruchu  Drogowym  oraz
zawarcie umowy ze sponsorem nagród w ww. konkursie.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał  wniosek
Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego  z  prośbą  o
zaakceptowanie organizacji Eliminacji Powiatowych XXXIV Edycji Ogólnopolskich
Turnieju Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym wraz z wystąpieniem do Burmistrza
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Tykocina w sprawie współorganizacji ww. konkursu /zał. nr 67 – 68/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego,  wyjaśniła  iż  organizacja  ww.  konkursu  umożliwi
dzieciom z terenu Powiatu Białostockiego, uczestnictwo w etapie wojewódzkim
konkursu.  Pani  Maria  Marciszewska  poinformowała  iż  dzięki  pracy  Wydziału
pozyskano  sponsorów  na  ufundowanie  nagród  dla  uczestników  konkursu.
Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego przedstawiła
zebranym  projekt  umowy  w  ww.  kwestii  i  poprosiła  o  upoważnienie  dwóch
Członków Zarządu do jej podpisania.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, wyjaśniła iż ww.
umowa darowizny musi zostać uwzględniona w budżecie Powiatu na 2011 rok w
formie zmian. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
regulamin  ww.  konkursu,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 69/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  upoważnił  od
podpisania  wystąpienia  do  Burmistrza  Tykocina  w  sprawie
współorganizacji ww. konkursu Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu
Białostockiego /zał. nr 70/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
projekt  umowy  darowizny,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana
Wiesława Pusza –  Starostę Powiatu Białostockiego oraz Panią Jolantę
Den –  Wicestarostę Powiatu Białostockiego,  przy kontrasygnacie  Pani
Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 71/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 32

Przyjęcie sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego
SP ZOZ w Łapach za rok 2010.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przestawił zebranym
sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łapach za rok 2010 /zał. nr 72/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, omówiła szczegóły
ww. sprawozdania.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  poinformował
Członków  Zarządu  o  możliwości  przekształcenia  SP  ZOZ  w  spółkę  prawa
handlowego  i  zaletach  płynących  z  tego  przekształcenia.  Starosta  Powiatu
Białostockiego, zasugerował by zaprosić na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu
Białostockiego, Pana Janusza Krzysztofa Rainko – Dyrektora SP ZOZ w Łapach w
celu umówienia kwestii przyszłości jednostki.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  przyjął  ww.  sprawozdanie  i
skierował je do Pani Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego
w celu ujęcia go w rocznym sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu
Białostockiego za rok 2010.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.
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Ad. 33

Podpisanie  wniosku  o  dofinansowanie  z  WFOŚiGW  zadania  pn.
„Czysty Powiat – Czysta Ziemia”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, odczytał propozycję
wniosku  złożoną  przez  Wydział  Rolnictwa,  Środowiska,  Rozwoju  Obszarów
Wiejskich  i  Promocji  o  dofinansowanie  zadania  pn.:  „Czysty  Powiat  –  Czysta
Ziemia”. 

Pani Jolanta Den – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, przypomniała iż na
posiedzeniu Zarządu w dniu 3 lutego 2011 roku, Zarząd Powiatu Białostockiego
podpisywał już wniosek w ww. sprawie, ale po przeprowadzeniu weryfikacji przez
Urząd Marszałkowski okazało się konieczne naniesienie zmian. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego oraz Panią Jolantę Den – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 66/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Rolnictwa,
Środowiska, Rozwoju Obszarów Wiejskich i Promocji.

Ad. 34

Zapoznanie  się  ze  Stanowiskami  Konwentu  Powiatów
Województwa Podlaskiego przyjętymi w dniu 16 lutego 2011 roku.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
stanowiska podjęte na Konwencie Powiatów Województwa Podlaskiego w dniu 16
lutego 2011 roku /zał. nr 67/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. stanowiskami.

Ad. 35

Rozpatrzenie wniosków i opinii Komisji Stałych Rady Powiatu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  wnioskami  i  opiniami  z
posiedzeń następujących komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego:

 Komisji Budżetu i Finansów z dnia 22 lutego 2011 roku /zał. nr 75/,

 Komisji Infrastruktury Technicznej z dnia 21 lutego 2011 roku /zał. nr 76/,

 Komisji  Bezpieczeństwa i  Porządku Publicznego z dnia 22 lutego 2011 roku
/zał. nr 77/.

 Komisji Rolnictwa i Środowiska z dnia 21 lutego 2011 roku /zał. nr 78/,

 Komisji Promocji i Rozwoju z dnia 21 lutego 2011 roku /zał. nr 79/,

 Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej z dnia 22 lutego 2011 roku /zał. nr
80/,

 Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Spraw Rodziny z dnia 21 lutego 2011 roku
/zał. nr 81/,
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  wnioskami
Komisji i postanowił skierować:

- wniosek Komisji Infrastruktury Technicznej o przeanalizowanie i
rozważenie  możliwości  wyasygnowania  kwoty  z  budżetu  Powiatu  na
zakup ciągnika z wielofunkcyjnym osprzętem do bieżącego utrzymania
dróg,  w  celu  przygotowania  informacji  na  ww.  temat  w  zakresie
potencjalnej  kwoty  potrzebnej  do  dokonania  zakupu,  kwestii  kosztów
utrzymania ww. sprzętu itp.

- wniosek Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej w sprawie
zapewnienia  przez  Starostwa  Powiatowe w Białymstoku,  kwoty  która
pokryje  w  pełni  koszty  funkcjonowania  Biblioteki  Powiatu
Białostockiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku oraz Wydziałowi Budżetu i Finansów.

 

Ad. 36

Zapoznanie się z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej z
kontroli dokonanej w Domu Pomocy Społecznej w Czerewkach.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu wystąpienie pokontrolne Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego,
z kontroli przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Czerewkach w zakresie
pozyskiwania środków finansowych od pensjonariuszy za ich pobyt w placówce
/zał. nr 82/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. wystąpieniem.

Ad. 37
Sprawy różne.

W sprawach różnych Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,
odczytał  pismo  Wydziału  Architektury  Starostwa  Powiatowego  w  Białymstoku,
informujące o przekazaniu do Wojewody Podlaskiego dokumentów dotyczących
stwierdzenia  nieważności  decyzji  Starosty  Białostockiego  zezwalającej  na
realizację  inwestycji  drogowej  obejmującej  przebudowę  i  rozbudowę  drogi
powiatowej nr 1483 B w części  punktu II  w zakresie zmiany osoby władającej
gruntami państwowymi /zał. nr 83/.

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Dyrektor  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości omówił szczegóły dotyczące ww. pisma.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości oraz Wydziałowi Architektury.

Ponadto Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, poinformował
o potrzebie udzielenia upoważnienia do występowania w imieniu Zarządu Powiatu
Białostockiego  i  załatwiania  wszelkich  spraw  związanych  z  uzyskaniem
pozwolenia  na  budowę  dla  inwestycji  na  działce  geodezyjnej  nr  164/17  w
Supraślu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
upoważnienie,  które  zostało  podpisane  przez  Panią  Jolantę  Den  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego oraz Panią Barbarę Grabowską –
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Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał. nr 84/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Wydziałowi Architektury. 

Więcej  spraw różnych  nie  zgłoszono,  wobec czego  posiedzenie  Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 3 marca 2011 roku dobiegło końca o godzinie 1650.

Podpisał:
Wiesław Pusz – Starosta
Jolanta Den - Wicestarosta
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
Robert Wardziński – Członek Zarządu 

Protokołowała:
Ewa Dorota Szafara 
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